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Vprašanja 7.redna seja  
 
 
I. občinski svetnik Srečko Hvauc  
 

 
1. Na 3. redni seji OS dne 7.3.2023 sem postavil vprašanje glede ureditve prometa 

(prehod za pešče,…) pred vrtcem v Slivnici. Ker nisem dobil odgovora sem na zadevo 

opozoril na 4. redni seji. Danes od vprašanja mineva že sedem mesecev, pa odgovora 

še vedno nimam. Zahtevam, da mi nemudoma odgovorite in mi v skladu s poslovnikom, 

statutom in zakonom omogočite kvalitetno opravljanje funkcije občinskega svetnika. 

 

Na predmetni lokacijo so na državni cesti urejeni trije prehodi za pešce, ki omogočajo 

varno prečkanje državne ceste. 

V preteklem letu je bila izvedena še dodatna označitev šolske poti in izvedena cona 

umirjenega prometa na Polanski cesti. 

V preteklih letih je bilo, v neposredni bližini osnovne šole, izvedeno krožišče, ki umirja 

promet na tem odseku Mariborske ceste, urejeni so pločniki, javna razsvetljava… 

Ocenjujemo, da da je za varnost udeležencev poskrbljeno v zadostni meri in dodatni 

ukrepi niso potrebni. 

 

Vprašanje zastavljeno na 3. redni seji dne 15.3.2023: 

V Slivnici, na križišču Mariborske ceste in dovoza do vrtca prihaja zjutraj in popoldan, 

ko se starši vračaju iz služb, do zastojev in včasih tudi kaotičnih razmer. Pred časom je 

prišlo tudi do prometne nesreče, v kateri je bil udeležen otrok. Sprašujem, ali so že 

potekale ali potekajo kakršne koli aktivnosti za ureditev tega križišča (npr. zavijalni pas, 

prehod za pešce,…), ali je občina ali kakšna državna ustanova pripravila kakršne 

študije, elaborate ali projekte za ureditev tega problema. Navsezadnje gre za varnost 

prometa in predvsem za varnost otrok.  

 

V zvezi z opisano problematiko so potekale aktivnosti in sicer komunikacija z 

upravljavcem ceste t.j. Direkcija RS za infrastrukturo (v nadaljevanju DRSI) glede 

predloga za ureditev prehoda za pešce. Predlog za ureditev prehoda za pešce je bil 

podan s strani občanov in krajevne skupnosti. S strani DRSI smo prejeli odgovor v 

katerem zahtevajo, da je za obravnavo in izvedbo prehoda za pešce potrebno izdelati 

projektno dokumentacijo (naročnik in plačnik je občina). Glede na navedeno je za 

nadaljevanje aktivnosti potrebno v proračunu predvideti potrebna sredstva.  

 


